
Otroci potrebujejo zelenje
Občina Center ima tako po prostorski zasnovi kakor po načinu

življenja vse značilnosti mesta. Je poslovno, trgovsko in gostinsko
središče mesta, polno avtomobllov, tako da postaja središče me-
sta eno samo veliko parkirlšče. Sredl tega prostora pa življo in
rastejo otroci. Prav zato so na letni konferencl Zveze prijateljev
mladine občine Center spregovorill o najbol| perečih problemih, s
katerimi se srečujejo društva prijateljev mladine v centrskih kra-
jevnih skupnostih.

Otroci potrebujejo igrišča s čim več zelenja in ne betonska. Člani
Zveze prijateljev mladine iz Centra so se zavzeli za to, da v občini ne
bi bilo v prihodnje nobenih novogradenj na račun zelenih površin,
hkrati pa so menili, da bi za čistočo otroških igrišč (čistijo jih enkrat
tedensko) morali poleg delavcev komunale skrbeti tudi odrasli -
krajani in predvsem aktivisti DPM. Tudi lastniki psov bi morali biti
obzirnejši do otrok in ne izkoriščati zelenic za »stranišča« svojih
Ijubljencev.

V občini pogrešajo zaprte prostore, kjer bi se lahko zbirali otroci in
mladina v prostem času. Mladina je sicer našla nadomestilo za to, a
sila neprimemo. Zbira se v zakajenih gostinskih lokalih in sega po
alkoholnih pijačah. Še posebej zaskrbljujoči so pojavi uživanja alko-
hola med osnovnošolci. Pri tej razvadi jim »pomagajo« tudi gostinci,
ki kršijo zakon in tudi mladoletnikom točijo alkohol. Tukaj bi morale
biti doslednejše tudi inšpekcijske službe.

Saveda pa sami prostori, če bi jih mladina imela na voljo", še ne
pomenijo rešenega vprašanja. Treba bi jih bilo napolniti z vsebino, ki
bi bila za mlade zanimiva, hkrati pa tudi družbeno sprejemljiva. Tako
v krajevnih skupnostih kakor v profesionalnih institucijah bi morali
pokazati več posluha za želje in potrebe odraščajoče mladine.

Ne nazadnje je treba omeniti tudi žgoč problem prehrane srednje-
šolcev in študentov. V družbi smo poskrbeli za tople obroke zaposle-
nih, predšolskih in osnovnošolskih otrok, zelo malo ali pa prav nič pa
nismo storili za organizirano prehrano srednješolcev. Vse se konča
pri sendviču v šoli ali pogosteje zunaj nje, mnogi pa se malici
odpovedo, da bi prihranili kakšen dinar za izpolnitev drugih želja.
Srednje šole se morajo bolj zavzeti in poiskati rešitve, da bi mladi
lahko dobili toplo malico, v občini pa bi se morali zavzeti, da bi
ponovno pričeli odpirati mlečne restavracije, ki smo jih nekoč že
imeli, pa so se vse spremenile v kaj drugega. . A. V.


